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Lørdag skinnede solen heldigvis fra morgenstunden.  

Det var dagen hvor alle LOPPERNE blev lukket ud af bagagerummet. 

Det var 2. år i træk der blev afholdt bagagerumsmarked. Det var godt besøgt, 

så vi glæder os til nye lopper næste år. 

Så blev det søndag.  

 

 

 

 

 

 

 



Vejret var ikke for godt, men hvad betyder det, når man kan komme til 

havnegudstjeneste i det store Valhalla telt på havnen.   

Det var 13. gang man kunne opleve vores gode præst, Hanna Nissen, holde 

havnegudstjeneste på havnen i Hou. 

Helt specielt er det at opleve Hou havnekor. Virkelig en god oplevelse at høre 

deres dejlige stemmer og 

musik, ledet af Anette Folsach. 

Og hvem synes så ikke det er perfekt at slutte af med lidt til maven og ganen? 

Vi kan jo spørge en af de ca. 350 personer, der var mødt op. 

 

Så er havnefesten 2016 slut for denne gang.  

 

På trods af kraftige regnbyger, især fredag aften, blev det alligevel til en god 

havnefest. 

Alt taget i betragtning blev resultatet helt fint. Det store arbejde der er lagt i 

havnefesten, 

gav et ca. overskud på 80.000 kr. Et overskud, som jo går til et godt formål. 

Søndag eftermiddag sluttede Hou Havnefest traditionen tro af med Hou 

sangen.  

Tak for i år og på gensyn næste år. 
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